
Beslutningsreferat fra bestyrelsesmøde for afd. 26 og 29             
d. 10-5-2022 
 
• Bestyrelsen definerer sig som beboernes talerør,  og vi finder det vigtigt at varetage beboernes interesser. 
• Bestyrelsen har tavshedspligt og alle henvendelser fra beboerne er fortrolige.  
• Alle henvendelser til bestyrelsen foregår som tidligere skrevet ved skriftlig henvendelse. Kun disse bliver 
behandlet i bestyrelsen.  
 
• Vedligehold af haverne er nogen steder ikke i orden. Vi vil forsøge at få rettet op på dette, så det ikke 
ender med at blive en udgift for afdelingen, når de pågældende beboere fraflytter.  
 
• Beboermødet besluttede at lave en plan for biodiversitet i området i stedet for de høje træer, der skulle 
plantes på torvene.  
Vi har nedsat et udvalg, der arbejder med planen.  
Ungdomsbo vil som forsøg tilplante et torv med blomstrende buske i nær fremtid. Buskene vil være en 
boltreplads for mange insekter, og det er en måde at fremme biodiversiteten.  
 
• Hundelegeplads. Et udvalg arbejder med ideer dertil, og vil komme med forslag til: hvor, hvordan og pris.  
 
Såvel hundelegeplads, som forslag til biodiversitet skal sluttelig vedtages på beboermøde.  
 
• Parkeringspladserne er nu streget op, så de kan ses igen.  
 
• Suppleanter: 1. Suppleant, Grethe, deltager i møderne i en periode. 
                           2. Suppleant, Lone tages med på råd i enkelte sager, der kun vedrører afd. 26. 
 
• Afdeling 10 har igen fået en bestyrelse, og ønsker nu at få tidligere samarbejde i gang igen. 


